

Examination/ Revision Date	Revision Made	
	Page Number	Revision Made
3 Feb 2020	13	"Location plan of the Development" is updated. The dates of Survey Sheets are updated.
29 Apr 2020	11	Some figures under "Information on design of the Development" are revised.
	13	"Location plan of the Development" is updated. The dates of Survey Sheets are updated.
	17	"Outline zoning plan relating to the Development" is updated. The number and the date of approved outline zoning plan are updated.
	19	"Layout Plan of the Development" is updated.
	21	The glossary of "Floor plans of residential properties in the Development" is updated.
	53, 55, 57, 59	"Floor plans of residential properties in the Development" are updated.
	67	Areas of Balcony, Flat Roof, Garden, Roof and Stairhood of the relevant flats in "Area of residential properties in the Development" are revised.
	68, 69	"Floor plans of parking spaces in the Development" are updated.
	70	Some parking space numbers under "Floor plans of parking spaces in the Development" are updated.
	90-93	"Cross-section plans of building in the Development" are updated.
	95-103	Elevation plans and the date of the approved building plans for the Development under "Elevation plan" are updated.
	104	Some figures under "Information on common facilities in the Development" are revised.
	106	Add additional details of exterior finishes.
	114	The descriptions of interior fittings are revised.
	134, 135, 138, 139, 143, 146, 147, 148	Appliances Schedule is revised.
166	Schedule of Mechanical & Electrical Provisions of Residential Flats is revised.	
172, 173	Some figures under "Information in application for concession on gross floor area of building" are revised.	
2 Jul 2020	13	"Location plan of the Development" is updated. The dates of Survey Sheets are updated.
	19	"Layout Plan of the Development" is updated.
	23, 25, 27, 33, 35, 37, 39, 41, 45, 47, 49, 51, 53, 55, 57, 59	"Floor plans of residential properties in the Development" are updated.

檢視/修改日期	所作修改	
	頁次	所作修改
2020年2月3日	13	更新「發展項目的所在位置圖」。更新測繪圖的日期。
2020年4月29日	11	修訂「發展項目的設計的資料」的部分數字。
	13	更新「發展項目的所在位置圖」。更新測繪圖的日期。
	17	更新「關於發展項目的分區計劃大綱圖」。更新分區計劃大綱核准圖編號及日期。
	19	更新「發展項目的布局圖」。
	21	更新「發展項目的住宅物業的樓面平面圖」的詞彙表。
	53, 55, 57, 59	更新「發展項目的住宅物業的樓面平面圖」。
	67	修訂「發展項目中的住宅物業的面積」中相關單位露台、平台、花園、天台及梯屋的面積。
	68, 69	更新「發展項目中的停車位的樓面平面圖」。
	70	更新「發展項目中的停車位的樓面平面圖」的部分停車位編號。
	90-93	更新「發展項目中的建築物的橫截面圖」。
	95-103	更新「立面圖」的立面圖及發展項目的經批准建築圖則的日期。
	104	修訂「發展項目中的公用設施的資料」的部分數字。
	106	增加外部裝修物料的詳情。
	114	修訂室內裝置的描述。
	134, 135, 138, 139, 143, 146, 147, 148	修訂設備說明表。
166	修訂住宅單位機電裝置數量說明表。	
172, 173	修訂「申請建築物總樓面面積寬免的資料」的部分數字。	
2020年7月2日	13	更新「發展項目的所在位置圖」。更新測繪圖的日期。
	19	更新「發展項目的布局圖」。
	23, 25, 27, 33, 35, 37, 39, 41, 45, 47, 49, 51, 53, 55, 57, 59	更新「發展項目的住宅物業的樓面平面圖」。

Examination/ Revision Date	Revision Made	
	Page Number	Revision Made
2 Jul 2020	68, 69	"Floor plans of parking spaces in the Development" are updated.
	73, 75	Some of the number of undivided shares allocated to the relevant flats, total number of Management Shares of all residential properties in the Development and total number of Management Shares in the Development in "Summary of deed of mutual covenant" are revised.
	90, 91, 93	"Cross-section plans of building in the Development" are updated.
	95-103	Elevation plans and the date of the approved building plans for the Development under "Elevation plan" are updated.
	114	The descriptions of interior fittings are revised.
	129	The description of miscellaneous are revised.
	134, 135, 138, 139, 143, 148	Appliances Schedule is revised.
	149, 154, 167	Schedule of Mechanical & Electrical Provisions of Residential Flats is revised.
30 Sep 2020	10, 11	Some figures under "Information on design of the Development" are revised.
	13	"Location plan of the Development" is updated. The dates of Survey Sheets are updated.
	19	"Layout Plan of the Development" is updated.
	20, 21	The glossary of "Floor plans of residential properties in the Development" is updated.
	23, 25, 27, 29, 31, 33, 41, 43, 45, 47, 49, 51, 53, 55, 57, 59	"Floor plans of residential properties in the Development" are updated.
	26, 40, 52, 54, 56, 58	Some figures of the thickness of the floor slabs of some relevant flats in "Floor plans of residential properties in the Development" are revised.
	60, 61, 63	Saleable Area and areas of Flat Roof, Roof and Stairhood of the relevant flats in "Area of residential properties in the Development" are revised.
	64	Saleable Area and areas of Flat Roof and Roof of the relevant flats in "Area of residential properties in the Development" are revised.
	67	Saleable Area and areas of Flat Roof, Garden, Roof and Stairhood of the relevant flats in "Area of residential properties in the Development" are revised.
	68, 69	"Floor plans of parking spaces in the Development" are updated.
95-103	Elevation plans and the date of the approved building plans for the Development under "Elevation plan" are updated.	

檢視/修改日期	所作修改	
	頁次	所作修改
2020年7月2日	68, 69	更新「發展項目中的停車位的樓面平面圖」。
	73, 75	修訂「公契的摘要」中部分相關單位的獲分配的不分割份數數目、所有住宅物業之管理份數總數及發展項目之管理份數總數。
	90, 91, 93	更新「發展項目中的建築物的橫截面圖」。
	95-103	更新「立面圖」的立面圖及發展項目的經批准建築圖則的日期。
	114	修訂室內裝置的描述。
	129	修訂雜項的描述。
	134, 135, 138, 139, 143, 148	修訂設備說明表。
	149, 154, 167	修訂住宅單位機電裝置數量說明表。
2020年9月30日	10, 11	修訂「發展項目的設計的資料」的部分數字。
	13	更新「發展項目的所在位置圖」。更新測繪圖的日期。
	19	更新「發展項目的布局圖」。
	20, 21	更新「發展項目的住宅物業的樓面平面圖」的詞彙表。
	23, 25, 27, 29, 31, 33, 41, 43, 45, 47, 49, 51, 53, 55, 57, 59	更新「發展項目的住宅物業的樓面平面圖」。
	26, 40, 52, 54, 56, 58	修訂「發展項目的住宅物業的樓面平面圖」中部分相關單位的樓板的厚度之數字。
	60, 61, 63	修訂「發展項目中的住宅物業的面積」中相關單位實用面積及平台、天台和梯屋的面積。
	64	修訂「發展項目中的住宅物業的面積」中相關單位實用面積及平台和天台的面積。
	67	修訂「發展項目中的住宅物業的面積」中相關單位實用面積及平台、花園、天台和梯屋的面積。
	68, 69	更新「發展項目中的停車位的樓面平面圖」。
95-103	更新「立面圖」的立面圖及發展項目的經批准的建築圖則的日期。	

Examination/ Revision Date	Revision Made	
	Page Number	Revision Made
30 Sep 2020	104	Some figures under "Information on common facilities in the Development" are revised.
	113	The descriptions of interior finishes are revised.
	124	The descriptions of interior fittings are revised.
	133, 134, 135, 137, 138, 139, 141, 142, 143, 145, 147, 148	Appliances Schedule is revised.
	153, 158, 162	Schedule of Mechanical & Electrical Provisions of Residential Flats is revised.
	172, 173	Some figures under "Information in application for concession on gross floor area of building" are revised.
30 Dec 2020	13	"Location plan of the Development" is updated. The dates of Survey Sheets are updated.
	14a, 14b, 14c, 14d	"Aerial photograph of the Development", photo number, date, the flying height at which the aerial photograph was taken and notes are added.
	19	"Layout plan of the Development" is updated.
	27, 29, 31, 41, 43, 45, 47, 49, 51, 53, 55, 57, 59	"Floor plans of residential properties in the Development" are updated.
	60	Saleable Area and areas of Flat Roof and Roof of the relevant flats in "Area of residential properties in the Development" are revised.
	61	Saleable Area and areas of Flat Roof of the relevant flats in "Area of residential properties in the Development" are revised.
	63, 64	Areas of Flat Roof and Roof of the relevant flats in "Area of residential properties in the Development" are revised.
	67	Saleable Area and areas of Garden of the relevant flats in "Area of residential properties in the Development" are revised.
	68, 69	"Floor plans of parking spaces in the Development" are updated.
	72, 74	Some of the number of undivided shares allocated to the relevant flats in "Summary of deed of mutual covenant" are revised.
	73, 75	Some of the number of undivided shares allocated to the relevant flats, total number of Management Shares of all residential properties in the Development and total number of Management Shares in the Development in "Summary of deed of mutual covenant" are revised.
	76, 77, 78, 80, 81	"Summary of land grant" is updated.
	95, 96, 97, 98, 99, 100, 103	Elevation plans and the date of the approved building plans for the Development under "Elevation plan" are updated.
	101, 102	The date of the approved building plans for the Development under "Elevation plan" is updated.

檢視/修改日期	所作修改	
	頁次	所作修改
2020年9月30日	104	修訂「發展項目中的公用設施的資料」的部分數字。
	113	修訂室內裝修物料的描述。
	124	修訂室內裝置的描述。
	133, 134, 135, 137, 138, 139, 141, 142, 143, 145, 147, 148	修訂設備說明表。
	153, 158, 162	修訂住宅單位機電裝置數量說明表。
	172, 173	修訂「申請建築物總樓面面積寬免的資料」的部分數字。
2020年12月30日	13	更新「發展項目的所在位置圖」。更新測繪圖的日期。
	14a, 14b, 14c, 14d	增加「發展項目的鳥瞰照片」、其編號、日期、拍攝的飛行高度及備註。
	19	更新「發展項目的布局圖」。
	27, 29, 31, 41, 43, 45, 47, 49, 51, 53, 55, 57, 59	更新「發展項目的住宅物業的樓面平面圖」。
	60	修訂「發展項目中的住宅物業的面積」中相關單位實用面積及平台和天台的面積。
	61	修訂「發展項目中的住宅物業的面積」中相關單位實用面積及平台的面積。
	63, 64	修訂「發展項目中的住宅物業的面積」中相關單位平台及天台的面積。
	67	修訂「發展項目中的住宅物業的面積」中相關單位實用面積及花園的面積。
	68, 69	更新「發展項目中的停車位的樓面平面圖」。
	72, 74	修訂「公契的摘要」中部分相關單位的獲分配的不分割份數數目。
	73, 75	修訂「公契的摘要」中部分相關單位的獲分配的不分割份數數目、所有住宅物業之管理份數總數及發展項目之管理份數總數。
	76, 77, 78, 80, 81	更新「批地文件的摘要」。
	95, 96, 97, 98, 99, 100, 103	更新「立面圖」的立面圖及發展項目的經批准的建築圖則的日期。
	101, 102	更新「立面圖」的發展項目的經批准的建築圖則的日期。

Examination/ Revision Date	Revision Made	
	Page Number	Revision Made
30 Dec 2020	104	Some figures under "Information on common facilities in the Development" are revised.
	132, 134, 136, 138, 140, 147	Appliances Schedule is revised.
	149, 150, 151, 152, 153, 154, 155, 156, 157, 158, 159, 163, 164, 165, 166, 167	Schedule of Mechanical & Electrical Provisions of Residential Flats is revised.
	172, 173	Some figures under "Information in application for concession on gross floor area of building" are revised.

檢視/修改日期	所作修改	
	頁次	所作修改
2020年12月30日	104	修訂「發展項目中的公用設施的資料」的部分數字。
	132, 134, 136, 138, 140, 147	修訂設備說明表。
	149, 150, 151, 152, 153, 154, 155, 156, 157, 158, 159, 163, 164, 165, 166, 167	修訂住宅單位機電裝置數量說明表。
	172, 173	修訂「申請建築物總樓面面積寬免的資料」的部分數字。